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Inleiding

De Wijkraad Nesselande bestaat uit 7 leden die al jaren grote betrokkenheid hebben bij de wijk.
Leden zijn of waren betrokken bij o.a. de gebiedscommissie, bewonersorganisatie, buurtpreventie
etc. en weten goed wat er speelt in de wijk.

De wijkraad heeft in 2022 een lijst van zo’n 100 aandachtspunten gemaakt voor de wijk. Deze is
vervolgens getoetst bij bewoners, zowel fysiek als digitaal. Bewoners konden ook nieuwe
aandachtspunten aandragen of aandachtspunten aanscherpen of prioriteren.

Met de verkregen input van bewoners heeft de wijkraad een goed beeld gekregen van wat er de
komende jaren nodig is voor de wijk Nesselande.

In dit document een verslag van de participatie die heeft plaatsgevonden in het najaar van 2022.

De participatieronde is gestart met het bezorgen van een flyer bij elke woning in Nesselande door
een wijkraadslid. Op deze flyer stond een uitnodiging voor twee bijeenkomsten en de mogelijkheid
om digitaal input aan te leveren. In totaal waren er zes mogelijkheden om input aan te leveren:

1. Fysiek tijdens een borrel met de wijkraad in het huis van de wijk
2. Fysiek tijdens een bijeenkomst op het winkelcentrum
3. Digitaal via een open formulier met vragen
4. Digitaal via de gemeentepeiler app
5. Digitaal via de website Mijn Rotterdam
6. Digitaal via Email aan info@wijkraadnesselande.nl

De participatiemogelijkheden zijn naast flyers en posters ook via diverse Social media kanalen en de
website wijkraadnesselande.nl gepromoot.

De input hieruit is in de volgende hoofdstukken uitgewerkt.

Voor opmerkingen of vragen naar aanleiding van dit document is de Wijkraad Nesselande bereikbaar
via info@wijkraadnesselande.nl

mailto:info@wijkraadnesselande.nl
mailto:info@wijkraadnesselande.nl


Impressie bijeenkomsten



Fysiek tijdens de twee bijeenkomsten

De volgende onderwerpen zijn op de flyers aangegeven door bewoners tijdens de twee fysieke
bijeenkomsten, met daarachter hoe vaak:







Input via open formulier

Het open formulier is gepromoot via social media en website.

Hieronder de vragen en het resultaat:



Vragenlijst

(max 4 opties aanklikbaar en open veld ‘anders’, laatste vraag was een open vraag)

1 Openbare ruimte - Wat is er het meest belangrijk als het gaat om de buitenruimte? U kunt er vier
aanvinken (of een andere suggestie doen aan het eind)

Afvaltoerisme voorkomen

Zwerfafval in de wijk/natuur/parkeerplaatsen

Onkruid

Volle ondergrondse containers

Afval naastplaastsingen bij containers

Rondslingerende deelscooters

Ganzenpoep en hondenpoep

Afval op en rondom het strand

Anders

2 Wonen & Voorzieningen - Wat is volgens u het meest belangrijk om aan te pakken (u kunt er 4
aanvinken of een andere suggestie doen aan het eind)

Goed plan voor Waterwijk

Invulling bestemming Kosboulevard

Leegstand in winkelcentrum

Een school voor middelbaar onderwijs in de wijk

Inrichting Common Green

Meer sport en recreatievoorzieningen, (ook) in de wintermaanden

Bewoners betrekken bij proces Flexwoningen

Anders

3 Veiligheid - Welk van de volgende zaken zijn volgens u het belangrijkste om op te pakken?
(graag weer aanvinken en/of een andere suggestie doen)

Parkeeroverlast (door strandbezoekers)

Toezicht bij metrostation

Toezicht op het bedrijventerrein

Aanpak van verkeershufters

Preventief fouilleren

Toezicht en handhaving in de avonduren



Toezicht op parkeerplaatsen in de avonduren

Overlast van jongeren

Anders

4 Ouderen - Hoe houden we het voor hen fijn in de wijk?

Toegankelijkheid van gebouwen voor ouderen

Ondersteuning mantelzorgers

Maaltijden/restaurant voor ouderen in de Kristal

Culturele activiteiten

Aandacht voor vitaliteit van ouderen

Aandacht voor goede zorg voor ouderen

Ondersteuning digitale vaardigheid

Anders

5 Ondernemen in Nesselande - Wat vindt u het meest belangrijk?

Beschikbaarheid horeca op het strand in zomerperiode

Uitbreiding bedrijventerrein met faciliteiten voor kleine ondernemers

Meer horecamogelijkheden Maltaplein/Kosboulevard

Kosteloos parkeren bij Winkelcentrum

Zwerfvuil Maltaplein

Samenscholing/onwenselijk gedrag bedrijventerrein

Anders

6 Verkeer en vervoer - Wat vindt u het meest belangrijk?

Veilige oversteekplaatsen bij scholen

Goede bewegwijzering bij werkzaamheden

Strand goed bereikbaar

Meer parkeerplekken voor strandbezoekers

Vervoerplein voor deelscooters en ander deelvervoer

Snelheidscontroles doorgaande wegen

Anders

7 Jongeren - Als laatste een open vraag: Wat vindt je belangrijk als het gaat om jongeren in de
wijk?



Resultaat

114 responses binnengekomen

Openbare ruimte

Opvallend:

1 Rondslingerende deelscooters: 53%

2 Afvaltoerisme voorkomen: 51%

Overige antwoorden:

Strand glasvrij en veilig houden!!!;

Voorkomen straatrace;

Speelvoorzieningen kinderen;

Niet afgemaakte straten in de waterwijk;

Hogere bruggen Waterwijk;

Parken beter aankleden, meer groen;

Meer groen in de wijk en met name beplanting en ruimte voor uitbreiding activiteiten buiten
zoals, een weekmarkt, kerstmarkt, braderie, enz ;



Vervuilde straatplavuizen voor de horecagelegenheden. Ondernemers zouden dit zelf schoner
moeten houden. Af en toe de hogedrukspuit erop. Geldt ook voor de ramen van de
leegstaande winkelpanden;

Lach gas patronen op de parkeerplaatsen bij scouting/waterski aan/skatepark;

100% de hondepoep op het Korfoepad ;

Verkeersspiegels om veilig de ln v Avant-garde G op te rijden. Of verkeersdrempels om
langzamer te late rijden

geen flexwoningen ;

Afval van verhage opruimen.;

Kades in Waterwijk en stoepen zijn altijd kapot



Wonen en voorzieningen

Opvallend:

1. Leegstand in winkelcentrum: 90%

Overige antwoorden:

nu al dramatisch hoe gaat dat als de common green volgebouwd is en een invulling van
evenementen terrein.;

Hoe staat Nesselande tov Vijfde Dorp qua voorzieningen?;

groentetuin buurtinitiatief;

Evt bij nieuwbouw meer 2 onder 1 kap waarbij meer privacy maar betaalbaarder dan
vrijstaand ;

Herziening 20 jaar oud bouwbesluit over niet mogen (uit) bouwen deel woningen in
Nesselande ;

Het winkelcentrum moet overkapt worden. Kleinere verhuurbare ruimtes maken. En
onder de overkapping een nieuw foodcourt maken.;

Een jeugdhonk achteraan de Kosboulevard t.b.v. hangjeugd;

Iets voor de jeugd

(Meer) lantaarnpalen in t park tussen Wollefoppenweg en Kosboulevard. Nu nergens
lantaarnpalen.;

Het mooie groen en natuur wat onze wijk speciaal maakt behouden ;

Oudere bouwbesluit om niet te mogen opbouwen aanpassen ivm krapte op de
woningmarkt;



Meer centraal deel vd wijk creëren, waar mensen elkaar ontmoeten. ;

Het winkelcentrum overkappen;

Meer en leukere speelplaatsen voor kinderen (2-6);

Grotere supermarkten en geen tandartsen in winkelcentrum ;



Veiligheid

Opvallend:
1. Aanpak van verkeershufters: 62%

2. Toezicht en handhaving in de avonduren: 59%

3. Toezicht bij metrostation: 50%

Overige antwoorden:

Overlast in de zomer strandgasten

Verkeersveiligheid (met name op de Laan van Avant Garde en de Laan van Magisch Realisme)

Voldoende parkeerplekken in de wijk

Auto inbraken

Vuurwerkoverlast vanaf september

Toezicht in de parkeergarages van de torens en in de omgeving. Het is totaal geen veilige buurt
om je auto/motor te stallen/parkeren. Er wordt te veel gejat/beschadigd. Schande! Eventueel
meer cameratoezicht of (nacht)patrouille

Hangjongeren in auto’s in woonwijken

Auto inbraken

toezicht gehele strand, ook bij Kretalaan, wildplassers aanpakken

Cameratoezicht in- en uitgangen Nesselande

Parkeren in de buurt van de school



Vuurwerk vanaf oktober !

Nu eens echte snelheids beperkende maatregelen Laan van avantgarde

Camerabewaking bij vandalisme

Meer politie tussen 2 en 4 uur 's nachts tegen auto inbrekers

Parkeeroverlast bij scholen

Diefstal fietsen /auto’s en onderdelen ;

Zorg dat er een plek is waar jongeren naar toe kunnen

Het weren van brommers, scooters, motors op het winkelcentrum.;

In de zomer liggen de parkeerplaatsen aan de boulevard vol met ballonnen.
Ontmoedigingsbeleid beleid. Hoort hier niet in deze wijk met jonge kinderen. ;

Snelheid in wijk - ontsluiting drukte / veilige oversteekplekken kinderen!

Aanpak drugsgebruik, dealen, gasbalonnen, hang groepen bij boulevard en rondom
perkeerplaats kosboulevard

Parkeeroverlast in de wijk door bewoners. Er is geen parkeerplek in de avonden en ochtenden. ;

geen flexwoningen

Overlast van jongeren;Ballonnetjes en dealen op de parkeerplaats aan het einde vd
kosboulevard

Camera’s bij metro, er is daar heel veel fietsendiefstal



Ouderen

Opvallend:

1 Maaltijden/restaurant voor ouderen in kristal: 70%

2 Aandacht voor goede zorg voor ouderen: 60%

Overige antwoorden:

Huurappartementen boven de winkels met voorrang aan ouderen verhuren;

Oversteekplaats (zebrapad) voor ouderen tussen De Kristal en het Maltaplein;

De ouderen laten participeren in school/BSO/kdv

Mijn vader woont in de Kristal, mensen hadden op vrijdag veel plezier in het restaurant,
doordeweeks ging ik graag lunchen met opa en oma met onze zoon.. Zo'n mooie lokatie. Lijkt
beneden wel een afbraakpand. Aderlating voor deze mooie wijk.;

Ontmoetingsruimte/overdekte zitruimte voor ouderen in winkelgebied;

De kristal is troosteloos en zonde dat het leeg staat;



Ondernemen

Opvallend:

1 Kosteloos parkeren bij winkelcentrum: 56%
2 Meer horecamogelijkheden Maltaplein/Kosboulevard: 55%
3 Samenscholing/onwenselijk gedrag bedrijventerrein: 46%
4 Beschikbaarheid horeca op het strand in zomerperiode: 46%

Overige antwoorden:

Parkeren alleen voor bewoners

Verkleinen (splitsen) van grote leegstaande winkelunits;

Meer variatie aan winkels en dan vooral kleine zelfstandigen GEEN grote ketens;

Meer en grotere terrassen en culturele ontmoeting een plaats geven. Buitentheater maken waar in de
zomer openlucht voorstellingen gegeven kunnen worden en scholen gebruik van kunnen maken

Meer mogelijkheden voor afhaalrestaurant (dark kitchen op bedrijventerrein?);



Verkeer en Vervoer

Opvallend:
1 Veilige oversteekplaatsen bij scholen: 71%

2 Snelheidscontroles doorgaande wegen: 61%

Overige antwoorden:

controle geluidsoverlast autos motoren scooters etc

Verkeer strandgasten buiten nesselande en met pendelbus naar het strand

Geluidsoverlast van luxe wagens

Drukte schooltijden verkeer

Controles te snel rijdende scooters fietspad

Snellere verbinding ding net ov richting Gouda en Zoetermeer. Snelbus

Betere ontsluiting van de wijk, ook de n214 verbreden

Handhaven op niet opruimen hindenpoep op en rondom het strand

Controle op de laan van avant-garde en overzichtelijke  plekken om de laan op te komen
vanuit uitritten straat

Parkeerplaatsen op school

Geen scooters op doorgaand fietspad langs de metrobaan. Te gevaarlijk met veel kleine
kinderen

Laan van Avant Garde voorzien van drempels ivm hardrijders



Handhaven op zomeravonden tegen motor en auto patsers. Lik op stuk beleid.;

Parkeerverbod van eerste 4 meter aan weerszijden bij uitrijden van parkeerbonnen naar
Cypruslaan;

Aangeven dat fietsers de rotondes in de wijk rechtsom nemen

Betere ontsluiting uit de wijk

Geen parkeerplaatsen bij gevaarlijke kruispunten en bij straten die de laan van Avant
garde op moeten. Een SUV of bus blokkeert het volledige zicht

Lawaai van auto’s met aangepaste uitlaat en motoren

Bereikbaarheid / sluipverkeer L. Van Avant-Garde;

Nesselande is als woonwijk niet berekend op de grote toestroom van bezoekers van
buitenaf

Aanpak bezorgdiensten etc op stoep en fietspaden

Wijk bereikbaar houden voor bewoners qua doorstroming tijdens spits en parkeerruimte

Verkeer bij begin en einde schooltijd verminderen bv niet zoveel kinderen uit andere
wijken toelaten;

Vaste flitspalen op het laantje

Snelheidscontrole/handhaving 30km/h straten.;

Ik heb via Insta een bericht gestuurd betreffende deelscooters.



Jongeren

Dat ze vooral in het gareel worden gehouden!

Er moet echt voortgezet onderwijs komen zodat de jeugd niet zo ver hoeven te reizen. Er zijn veel
basisscholen en geen voortgezet onderwijs.

Flexwoningen voor de jeugd

Fijne hangplek om samen te komen.

Er moet meer te dien zijn voor jongeren van 14-18 jaar zodat ze niet gaan rondhangen

Jeugdhonk/plek voor activiteiten

Jongeren moeten een plek krijgen om stoom af te blazen. Een bowling/poolcentrum/plaatselijke pub
of wat dan ook. Iets waar zij samen kunnen komen en plezier kunnen maken, zodat ze niet meer op
straat of in speeltuinen hoeven te samenscholen.

Dat ze geen overlast veroorzaken!

Ruimte om te recreëren en samen te komen. Zowel binnen als buiten.

Dat ze veilig kunnen recreëren

Er moet een leuke club/dancing en/of uitgaansgelegenheid in Nesselande komen. Voldoende
leegstand aan de boulevard. Bewoners aan de boulevard kunnen dit immers verwachten op zo'n
hotspot.
Anders op bedrijventerrein

Maak een hangplek

Dat er meer te doen is voor ze!

Activiteiten en voorzieningen voor jongeren, deze zijn er nu niet.
Toezicht en handhaving op hinderlijk gedrag.

Een hangplek

Jeugdhonk? Activiteiten voor hen organiseren. Ingesprek gaan met hen

Onze honden zijn al vanaf september gestrest door de vuurwerkoverlast van rond fietsende jongeren
en wij dus ook. We staan machteloos hiertegen. Zo weinig woonplezier zo

Een plek waar ze kunnen samenkomen maar niet in de buurt van huizen i.v.m geluidsoverlast

Een leuke kroeg

Ze hebben niets te doen. Er valt niets te doen. Vanaf zonsondergang is het doodstil en erg donker in de
wijken. Clubhuis, (sport)verenigingen behoren tot mogelijkheden.

Maak een leuke plek waar jeugd heen kan, veilige hangplekken creëren. Nu kunnen jongeren eigenlijk
nergens heen

Soort buurthuis/bar/disco aan de rand vd wijk of bij parkeerplaats Kosboulevard/omgeving
atletiekbaan.



Veel overlast in de wijken door hangjongeren in de auto’s op de parkeerplaatsen. Harde muziek, veel
afval en lachgas. Probleem van boulevard verplaatst naar wijken (bij hockeyvelden)

Genoeg voorzieningen waar ze plezier aan hebben en geen rotzooi gaan trappen.
Vraag het de jongere zelf.

meer activiteiten en preventie\toelichting

Dat ze geen rotzooi trappen in de wijk, dus misschien mogelijkheid tot jeugdsoos oid

Activiteiten voor jongeren in de avonduren, goede hangplekken buiten de woonwijken (zoals de
skatebaan)

Hangplek (keet) creëren.

Geef ze een plek om te hangen, nu zitten ze vaak op plekken waar kinderen komen

Dat ze leren hoe ook zij met respect voor de natuur kunnen zorgdragen tijdens hun activiteiten in
Nesselande.

Vuurwerk totaal verboden

Er is veel te weinig te doen voor jongeren vanaf de puberleeftijd tot jongvolwassenen

Nvt

Er zijn te weinig halsporten. Omhc moet uitwijken naar Schiedam voor zaalhockey. We hebben geen
volleybal, basketbal, binnen tennis…alles wat in een hal hoort kan niet in Nesselande nu. Zonde! Hou
de jongeren aan het sporten.

Geef de wat ouder jeugd een eigen hangplek(ken) zodat ze niet in speeltuintjes rommel maken

Er is voor een grote groep jongeren niks te doen in de wijk

Er moeten meer uitgaansgelegenheden en ontmoetingsplekken komen voor jongeren.
En dan het liefst ergens binnen.

Ruimte waar jongeren kunnen afspreken.

Activiteitencentrum voor jongeren

Dat de jongeren een plekje hebben om terecht te kunnen. Ik ben in Nesselande komen wonen omdat
er in het Kristal zoveel te doen was voor jongeren (DJ cursus etc). Nu is er haast niks meer.
Ook meer speeltuinen en activiteiten voor de kinderen

Dat ze zich gedragen

Geef ze een buurthuis of andere ruimte waar zij s’avonds terecht kunnen zodat dat ze van de straat
zijn.

Meer activiteiten

Er moeten voldoende plekken zijn waar ze rond kunnen hangen zonder overlast te veroorzaken.
Jongeren betrekken bij de plannen en aansluiten op hun behoeftes waar mogelijk.

En aanpak van vuurwerkoverlast vanaf oktober/november al.



jongeren tussen 12 en 17 jaar zouden hun eigen jeugd honk moeten hebben zodat ze niet op straat
zwerven en overlast veroorzaken deze groep valt vaak tussen wal en schip als het gaat om activiteiten
en dergelijke.

Dat zij geen intimiderend gedrag vertonen, scooters overal neergooien en aan lachgas hangen

Nvt

Dat zij een plekje krijgen waar zij overdekt kunnen " hangen"

?

Meer activiteiten voor jongeren uit de wijk organiseren. Meer toezicht in de avond.

Dat jongeren ook hun plekken hebben in de wijk waar ze samen kunnen komen.

Geef jongeren een eigen ruimte in de wijk om te chilien

aanspreken op ongewenst gedrag / overlast door actieve en zichtbare buurtpreventie

Er moet ruimte zijn voor vermaak maar het moet ook niet uitnodigen om rond te hangen wat samen
kan gaan met vandalisme en overlast.
Meer straat activiteiten om mensen te vermaken zoals bijvoorbeeld kleinschalige live optredens op
straat of meer gelegenheid voor kleinschalige live optredens en meer terassen met horeca

Meer activiteiten of uitgaansmogelijkheden

Enerzijds overlast beperken, en dat kan mogelijk mede door plekken te creëeren waar ze kunnen
zitten. En niet in de speeltuintjes.

Dat ook hun een eigen plek hebben of jongeren centrum of clubhuis

Dat jongeren in Nesselande ruimte krijgen om zich te vermaken, letterlijk en figuurlijk.

Een plek waar ze terecht kunnen zonder overlast voor andere

Plek om naar toe te kunnen zodat ze niet op straat hoeven rond te hangen

Geen hangjongeren bij metro station tolereren.
Trappen veel de poortjes in. Reizen zwart.

Waar ik woon geen last van hangjongeren, maar je ziet ze veel en super brutaal en onbeschoft. Zeg er
iets van en je wordt voor alles uitgemaakt.

Het op de stoep rijden van scooters op het maltaplein en de snelheid van auto's is vreselijk langs de
kristal !!!

Geen idee

Zoals ik al zei een Jeugdhonk t.b.v. hangjongeren in de buurt van einde Kosboulevard.

Dat er voor hun plekken zijn waar ze elkaar kunnen ontmoeten. Jeugdsoos oid.

Hang jongeren!

Misschien een plek of faciliteiten voor de jeugd

Een leuke club waar ze ‘s avonds kunnen hangen, met goede muziek, pooltafel enz



Nvt

Weet ik niet

Eigenlijk al aangegeven! Er is niks in de wijk. Geen plek waar ze heen kunnen. Voor bijna alle sporten
moeten ze ook de wijk uit. Ook cultureel is er niks. Biedt wat aan en ze geven minder overlast.

Laat ze lekker genieten!

Dat ze zich aan de regels houden. Qua verkeer, omgang met andere bewoners.

Genoeg controle rondom de hangplekken

Zie ook 1 van de antwoorden op vraag 2. Behalve in de zomermaanden leeft Nesselande niet echt de
rest van het jaar. Wellicht wel door jongeren meer sport- en recreatiemogelijkheden te bieden of bijv.
iets als een buurthuis.

Dat er wel plek blijft voor ze om samen te komen

Maak een buurthuis of een andere plek waar jongeren veilig en verantwoord samen kunnen komen.

Weg met die volkswagentjes en ballonnen. Meer controle strand zomers in de avo den. Ik durf er niet
meer naartoe.

- Veiligheid
- Er zijn veel onveilige verkeerssituaties in de wijk. Geen goede oversteekplaatsen om naar scholen te
komen.
- Er word te hard gereden op de Laan van Avant-Garde!

Veel jongeren hangen savonds in de hallen van de miami, barcelona en copenhagen tower. Zorgen hier
voor overlast en vernielingen. Er moet naar mijn mening een overdekte buitensport locatie komen om
de jongeren door de wijk tegen te gaan en allemaal op 1 plek te krijgen. Bovendien is dit fijn voor alle
sportende nesselanders in de koude winterdagen

Opties zoeken voor hun om iets te doen. Activiteiten en dergelijke

Komst van een Recreatiecentrum bij de Kosboulevard (bijv  kartbaan, bowling, ballenbak, etc. in één
accommodatie)

Moeten zich veilig voelen en een buurthuis.

Meer sport en culturele verenigingen in de wijk stimuleren, zoals muzieklessen, toneel, schaken,
tafeltennis en (sport) verenigingen eigen locatie geven

Goede plek voor ze. Dus niet gaan hangen in de wijk.

Bewustwording dat “nette”westerse jongeren die hier wonen t zelfde grensoverschrijdende gedrag
kunnen tonen als de niet westerse die veelal meer de wijk bezoeken.

Dat ze leuke plekken hebben om elkaar te ontmoeten zonder dat het hangjeugd gaat worden
(alcoholvrije uitgaansgelegenheid)

iets bieden dat ze elkaar kunnen ontmoeten

Dat ze iets te doen hebben. Centrale plekken waar ze kunnen zijn zonder overlast te geven. Een
buurthuis zoals bijv de Baroeg in R’dam zuid. Ergens bij de parkeerplaats bij de
Skatebaan? Zo min mogelijk overlast voor de omwonende maar ook de jongeren mogen er zijn.



Voor de jongeren wordt er te weinig gedaan. Nu samenscholing op het bedrijventerrein met alle
overlast daarvan.

Er zijn hier 3 basisscholen maar geen enkele middelbare school waardoor wij belast worden met
langere reistijden en OV-kosten. Verder zijn er geen activiteiten voor jongeren behalve de sportschool.
Een leisure centrum zou fijn zijn (bowlen, karten, gamehal, etc)

Mogelijkheden om samen te komen, zodat er in de wijk geen rotzooi wordt getrapt.

Moet meer georganiseerd worden of plekken gecreëerd naar hun wens.

Dat er meer te doen is voor jongeren

Nvt

Jongeren voorzieningen waar behoefte aan is  ik heb geen jonge kinderen meer

1. Voorkom hangplekken en hou daar toezicht op
2. Handhaaf overlast en ga in gesprek
3. Voorkom vuurwerkoverlast door georganiseerd vuurwerk bij de plas
4. Zorg voor goed en veilig nachtvervoer naar en van de stad

Dat er ook activiteiten zijn voor jongeren die in Nesselande wonen tegen een betaalbare prijs. Denk
aan korting op waterpark of bootje huren, 112dagen, skateinstructeurs, voetbaltoernooien,
atletiekdag etc. Je kan je dan bijv. aanmelden als je hier woont. Er is genoeg plek en groen in de wijk
maar dat zit vol met hondenpoep. Maar ook meer strandtenten met ligbankjes bijvoorbeeld op het
strand zoals in schevenjngen. Jongeren zijn nergens welkom, het voelt alsof de bewoners van
Nesselande vinden dat deze wijk hermetisch afgesloten moet worden voor strandgangers in de
zomermaanden, jongeren mogen nergens “chillen”, maar er wordt ook niks voor ze ondernomen. Er
zouden bijv. Vlonders geplaats kunnen worden met bankjes of andere kleurijke activiteiten. Maar
overlast van hondenpoep en honden en katten die bij buren in de voortuin plassen, daar doen we niks
aan..

Iemand hebben als aanspreekpunt.

Plek voor jongeren vanaf15 jaar

..

Geef ze een eigen plek zodat ze niet in oa appartementsgebouwen gaan lopen rotzooien

Meer veiligheid op het strand tijdens warme dagen. Jongeren uit Nesselande (10-17) durven niet naar
het strand door het volk wat er in de zomer op af komt. Dit had tot gevolg dat ze in Waterwijk gingen
hangen op de vlonders die nu vervolgens zijn weggehaald, om dit probleem op te lossen. Wat zonde is
omdat de vlonders juist passen in Waterwijk

Meer mogelijkheden waar ze savonds net een groepje bij elkaar kunnen komen

Toezicht, veiligheid.



Input via gemeentepeiler

Dit hoofdstuk bevat 59 reacties die okt/nov 2022 via de gemeentepeiler app zijn binnengekomen n.a.v. de
oproep om input te geven op aandachtspunten voor het wijkakkoord.

Start: Tijd Eind:

Verzonden
4-Nov 18.00 uur 18-Nov

23.59
uur

Dag: Tijd: #

Respons 9-Nov 21.00 uur 37

Reminder algemeen 16 nov, 14.00 uur 16-Nov 13.00 uur 45

Reminder met bericht 18 nov. 9.30 uur 18-Nov 9.30 uur 51

23.59 uur 59



Vragen

1. Het eerste thema: openbare ruimte. Welke van de volgende zaken zijn
volgens u het MEEST belangrijk om aan te pakken? U kunt er vier aanvinken (of
een andere suggestie doen, aan het eind):

a. Afvaltoerisme voorkomen 49%

b. Zwerfafval in de wijk/natuur/parkeerplaatsen 51%

c. Onkruid 14%

d. Volle ondergrondse containers 29%

e. Afval naast plaatsen bij containers 58%

f. Rondslingerende deelscooters 59%

g. Ganzenpoep en hondenpoep 42%

h. Afval op en rondom het strand 39%

i. Geen van deze 0%

j. Anders… 15%

2. Het tweede thema: wonen in de wijk (en de voorzieningen die nodig zijn om
fijn te wonen). Welke van de volgende zaken zijn volgens u het MEEST
belangrijk om aan te pakken? U kunt er vier aanvinken (of een andere suggestie
doen, aan het eind)

a. Goed plan voor Waterwijk 10%

b. Invulling bestemming Kosboulevard 42%

c. Leegstand in winkelcentrum 86%

d. Een school voor middelbaar onderwijs in de wijk 20%

e. Inrichting Common Green 20%

f. Meer sport- en recreatievoorzieningen, (ook) voor de wintermaanden 19%

g. Bewoners betrekken bij proces Flexwoningen 37%

h. Geen van deze 0%

i. Anders… 29%

3. Het derde thema: veiligheid. Welke van de volgende zaken zijn volgens u het
MEEST belangrijk om aan te pakken? U kunt er vier aanvinken (of een andere
suggestie doen, aan het eind).

a. Parkeeroverlast (door strandbezoekers) 31%

b. Toezicht bij metrostation 47%

c. Toezicht op het bedrijventerrein 19%



d. Aanpak van verkeershufters 69%

e. Preventief fouilleren 12%

f. Toezicht en handhaving in de avonduren 64%

g. Toezicht op parkeerplaatsen in de avonduren 34%

h. Overlast van jongeren 42%

i. Geen van deze 2%

j. Anders… 17%

4. Het vierde thema: ouderen. Hoe houden we het voor hen fijn in de wijk?

a. Toegankelijkheid van gebouwen voor ouderen 36%

b. Ondersteuning mantelzorgers 25%

c. Maaltijden/restaurant voor ouderen in de Kristal 54%

d. Culturele activiteiten 36%

e. Aandacht voor vitaliteit van ouderen 47%

f. Aandacht voor goede zorg voor ouderen 53%

g. Ondersteuning digitale vaardigheid 42%

h.  Geen van deze 5%

i. Anders… 7%

5. Het vijfde thema: de jongeren. Deze keer een open vraag: kunt u aangeven
wat u belangrijk vindt voor de jongeren in de wijk? Open

6. Ondernemen in Nesselande: wat vindt u het MEEST belangrijk?

a. Beschikbaarheid horeca op strand in zomerperiode 36%

b. Uitbreiding bedrijventerrein met faciliteiten voor kleine ondernemers 17%

c. Meer horecamogelijkheden Maltaplein/Kosboulevard 44%

d. Kosteloos parkeren bij winkelcentrum 63%

e. Zwerfvuil Maltaplein 41%

f. Samenscholing/onwenselijk gedrag bedrijventerrein 41%

g.  Geen van deze 2%

h. Anders… 19%

7. Het laatste thema dat we u voor leggen: verkeer. Wat vindt u het MEEST
belangrijk?

a. Veilige oversteekplaatsen bij scholen 61%



b. Goede bewegwijzering bij werkzaamheden 17%

c. Strand goed bereikbaar 8%

d. Meer parkeerplekken voor strandbezoekers 22%

e. Vervoerplein voor deelscooters en ander deelvervoer 41%

f. Snelheidscontroles doorgaande wegen 64%

g.  Geen van deze 3%

h. Anders… 25%

8. Hartelijk dank voor uw medewerking. Met uw input maken we de wijk mooier
en beter. Is er nog iets anders dat u aan ons wilt mee geven? Open



Openbare Ruimte

1. Het eerste thema: openbare ruimte. Welke van de volgende zaken zijn
volgens u het MEEST belangrijk om aan te pakken? U kunt er vier aanvinken (of
een andere suggestie doen, aan het eind):

Rondslingerende deelscooters 59%

Afval naast plaatsen bij containers 58%

Zwerfafval in de wijk/natuur/parkeerplaatsen 51%

Afvaltoerisme voorkomen 49%

Ganzenpoep en hondenpoep 42%

Afval op en rondom het strand 39%

Volle ondergrondse containers 29%

Anders… 15%

Onkruid 14%

Geen van deze 0%
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Alle 'anders namelijk' antwoorden (10):

Onderhoud van de speeltuintjes, onderhoud wandelroutes/ommetjes door de wijk/
veilige oversteken/ verlichting

Handhaven max snelheid 30km/u

Overlast jongeren

Voorkomen dat bovenstaande in het niet vallen door de komst van flexwoningen

Flexwoningen en geluidsoverlast van tuningbedrijf

Lachgas toeristen Kosboulevard

(Auto)inbraak

Meer groen (beplanting van bomen en struiken) op grasvlaktes

Te hard rijden door de wijk, vooral bocht op Sicilieboulevard naar brandingdijk

Lantaarnpalen vaak defect



Wonen

2. Het tweede thema: wonen in de wijk (en de voorzieningen die nodig zijn om
fijn te wonen). Welke van de volgende zaken zijn volgens u het MEEST
belangrijk om aan te pakken? U kunt er vier aanvinken (of een andere suggestie
doen, aan het eind)

Leegstand in winkelcentrum 86%

Invulling bestemming Kosboulevard 42%

Bewoners betrekken bij proces Flexwoningen 37%

Anders… 29%

Een school voor middelbaar onderwijs in de wijk 20%

Inrichting Common Green 20%

Meer sport- en recreatievoorzieningen, (ook) voor de winter 19%

Goed plan voor Waterwijk 10%

Geen van deze 0%
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Alle 'anders namelijk' antwoorden (17):

Meer kunst en cultuur in de wijk, voorstellingen etc

Natuur-inclusief wonen. Benut de landschappelijke waarde van
Nesselande beter.

Openluchtzwembad

Wekelijkse markt er is weinig aanbod van versspecialisten en bloemen

Waterwijkpark is meer een hondenuitlaatplaats. Ooit zouden er
speeltoestellen geplaatsts worden. Nu is het niks.

Horeca

Meer groen en beschermen van groen.

Betrekken proces Flexwoningen?? Dat is een farce...dit wordt een tweede
slinge..hoogvliet...complete verpaupering

Eindelijk park in Waterwijk verder aanleggen.( Voormalige jachthaven
locatie)

Meer Parkeerplaatsen op de brandingdijk

Geluidsoverlast van Tuningbedrijf Andries Copierhof 16

Bewegwijzering doorgaand verkeer in de wijk

Belangrijkste is leefbaarheid. Dat vraagt tegengaan en voorkomen overlast
door verkeer (fout parkeren en te hard rijden) en tegengaan en voorkomen
van a-sociaal gedrag aan de Sicilieboulevard (geluidoverlast in de late
avond en nacht en nu al voorkomend vuurwerklawaai)

Vertier voor kinderen van middelbare school leeftijd.

flexwoningen plaatsen zodat Nesselande haar deel doet in woningnood en
opvang statushouders

De veiligheid en criminaliteit aanpakken

Meerdere steigertjes op brandingdijk om met SUP board het water op te
kunnen



Veiligheid

3. Het derde thema: veiligheid. Welke van de volgende zaken zijn volgens u het
MEEST belangrijk om aan te pakken? U kunt er vier aanvinken (of een andere
suggestie doen, aan het eind).

Aanpak van verkeershufters 69%

Toezicht en handhaving in de avonduren 64%

Toezicht bij metrostation 47%

Overlast van jongeren 42%

Toezicht op parkeerplaatsen in de avonduren 34%

Parkeeroverlast (door strandbezoekers) 31%

Toezicht op het bedrijventerrein 19%

Anders… 17%

Preventief fouilleren 12%

Geen van deze 2%
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2%

0%
10%
20%
30%
40%
50%
60%
70%
80%



Alle 'anders namelijk' antwoorden (10):

De sociale veiligheid in de wijk, zeker nabij metrostation is het belangrijkst.

Verkeersveiligheid. Bijv max snelheid 30 km in de Waterwijk, niemand houdt zich er
aan. Zeker de bewoners niet.

Inbraak autos

Meer camera toezicht op parkeerplaatsen en ingang Nesselande ter preventie van
criminaliteit en het sneller kunnen handelen door politie

Persoonlijke beveiliging voor kinderen om naar school te fietsen straks met
ongeveer 120 of meer alleenstaande mannen door de wijk.

Door de week is het goed bij de metro maar zomeravonden graag toezicht

Snelheid Laan van Magisch Realisme 30 km zone

Het is niet alleen overlast van jongeren. Geluidsniveau muziek en barbecue aan de
Sicilieboulevard geven vanaf eind april tot in september in de middagen en avonden
en nachten regelmatig overlast.

Vuurwerk overlast nabij winkels en woningen.

Diefstal autos en overlastgevers niet perse jongeren



Ouderen

4. Het vierde thema: ouderen. Hoe houden we het voor hen fijn in de wijk?

Maaltijden/restaurant voor ouderen in de Kristal 54%

Aandacht voor goede zorg voor ouderen 53%

Aandacht voor vitaliteit van ouderen 47%

Ondersteuning digitale vaardigheid 42%

Toegankelijkheid van gebouwen voor ouderen 36%

Culturele activiteiten 36%

Ondersteuning mantelzorgers 25%

Anders… 7%

Geen van deze 5%

Alle 'anders namelijk' antwoorden (4):

Culturele activiteiten zouden niet alleen op ouderen gericht moeten zijn, maar juist
ook op de jongeren. (Iets als het Blok in nkerk of capslok in capelle

Woningen voor ouderen en niet 1500 euro huur via de SOR maar betaalbare
woningen.

Opnieuw invullen Kristal

Inrichting huis van de wijk in de Kristal
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Jongeren

5. Het vijfde thema: de jongeren. Deze keer een open vraag: kunt u aangeven
wat u belangrijk vindt voor de jongeren in de wijk? Open

Alle antwoorden (45):

Voorzieningen waar niet alleen culturele activiteiten worden georganiseerd maar ook
talentontwikkeling en mentale/financiële welzijn voor jongeren

Een plek waar ze naar toe kunnen zoals bijvoorbeeld capsloc in capelle. En een plek waar ze
veilig uit kunnen gaan. Een bar / disco oid. Daarnaast willen jongeren nu eenmaal chillen/
hangen. Plaats hiervoor bankjes op doorgaande routes zodat ze zichtbaar zijn en er een
mate van sociale controle is. Ze mogen hangen, zolang ze hun afval opruimen. Hier hoort
ook het gesprek met hun ouders bij.

Recreatie mogelijkheden en vermaak

Een middelbare school zou fijn zijn. Verder is het goed.

Een eigen jeugdhonk.

Ontmoetingsplek in de wijk; metro s nachts langer laten doorrijden zodat Nesselande
bereikbaar blijft voor hen vanuit het centrum.

Dat er een gebied is waar jongeren samenkomen en chillen. Maar niet te dicht bij woningen
en appartementen.

Activiteiten en een plek om af te spreken. Voor jonge jeugd is er genoeg maar daarna valt het
weg. Dan gaan ze hangen in de speeltuin en overlast veroorzaken.

Er zijn een hoop hangjongeren en er is geen verveling waardoor ze overlast gaan trappen.
Zorg voor een goed klimaat voor jongeren, bijvoorbeeld een afkapping rondom het skatepark.

Lastig begrip jongeren. Als we het over de pubers hebben dan een leuke gelegenheid (bijv.
een clubhuis of kroeg) waar zij bijeen kunnen komen wat analoog kunnen gamen.

Leuke tijdsbesteding, nu is de enige optie rondhangen

Een plek waar ze kunnen samenkomen. Jeugdhonk oid. En sportactiviteiten voor jongeren
organiseren zou goed zijn.

Mogelijkheden voor talentontwikkeling. Positieve benadering. Recreatieve voorzieningen

Er is helemaal niets voor ze. Geen plek om lekker te hangen. Ik keur het niet goed dat ze
door de wijk zwerven, uiteindelijk heb ik wekelijks last van ze, maar ik begrijp het wel. Wat
dat betreft is er in 40 jaar niks veranderd. Ik werd vroeger ook altijd weggestuurd met
vrienden als we op de Evenaar hingen.

Een eigen plek

Uitgaansgelegenheid. Strenge, maar rechtvaardige handhaving op alcohol. Winteractiviteit (
schaatsbaan?)



Begeleiding voor jongeren die daar behoefte aan hebben in een wijkgebouw met vaste
medewerkers om problemen te bespreken op te lossen en richting te geven

Het zou fijn zijn als er een bioscoop, theater, zwembad gewoon meer vertier of voor de kleine
kinderen..kinderboerderij.

Er is nu weinig te doen voor de puber jeugd. Jeugd soos?

Sport faciliteiten. Er is gelukkig al veel en betaalbare horeca

Dat er meer vermaak gelegenheden zouden zijn, zoals bv. een bioscoop, buurthuis,
zwembad, gaming-centre.

Multifunctioneel centrum voor activiteiten

Jongeren worden vaak vergeten en als last gezien, maar er is te weinig aandacht voor ze, te
weinig voorzieningen waardoor ze aan hun lot worden overgelaten. Geen wonder dat ze dan
gaan klieren en weinig respect tonen voor de samenleving. Ze verdienen meer positieve
aandacht

Opvoeding

Afleiding, er is niks te doen in de wijk behalve hangen.

Enkele plekken om samen te komen en wat te doen.

Zorg dat er voldoende te doen is voor jongeren in de wijk. Hangplekken waar ze kunnen
roken/drinken/racen/etc.

Een eigen hub naast de skatebaan

Ik mis een overdekte sporthal! Jongeren moeten nu naar Schiedam deze winter voor hockey
training.

Beschikken zij over opvoeders? Ontbreekt dat, dan helpt daar geen voorziening tegen op.
Jongeren vanaf 15 jaar begeven zich overigens buiten de grenzen van de wijk en ook buiten
die van Rotterdam. Voorzieningen moeten bereikbaar en toegankelijk zijn. Maar Bijvoorbeeld
het instandhouden van een bioscoop of zwembad is niet realistisch op wijkniveau. Zelfs op
voormalig deelgemeentelijk gebiedsniveau is dat niet te doen. Goed openbaar vervoer en
deelscooters is daarom het antwoord.

Dat jongeren zich pro actief opstellen binnen de wijk. Misschien kan er een jongeren platform
opgericht worden. Maar ook bv een poule met jongeren, die zich op vrijwillige basis
beschikbaar stellen voor maatschappelijke taken, zoals hondjes uitlaten voor mensen die dat
(tijdelijke) niet kunnen, de tuin helpen snoeien bij mensen die dat (tijdelijk) niet kunnen,
helpen bij de Avond4daagse en evenementen van Loopgroep Nesselande. Maar ook
deelnemen aan acties zoals het opruimen van zwerfvuil. Etc.

Misschien een hangplek waar ze samen kunnen komen met toezicht zodat ze niet door de
wijk gaan struinen

Faciliteiten bieden. Er is nu niets te doen voor jongeren vanaf 12 jaar. Jongeren gaan
daardoor rondhangen



ja, een plek voor hen bv in kristal zodat ze minder hangen op laan van avant garde. en
oprollen illegale kroegen

Dat ze kunnen blijven sporten

Horeca gericht op jongeren

Aanpakken van hufters

Aantrekkelijke vrije tijd besteding

Pand dat leegstaat gebruiken voor tv, darten, tafelvoetbal , kaarten zonder alcohol tot 22.00

Dat er voldoende voorzieningen zijn, maar met voldoende toezicht

Vuurwerk overlast keihard aanpakken. Leuke kroeg of centrum waar ze terecht kunnen.

Hangplek binnen en buiten en meer activiteiten en sportvoorzieningen zodat ze zich niet
gaan vervelen.

Dat ze faciliteiten hebben waar ze terecht kunnen, in breedte sport tot bibliotheek

Meer recreatie,sport en vrije tijd mogelijkheden

Recreatieplekken en parken waar bewoners geen last hebben van hangende jongeren die tot
laat aanwezig zijn

Ondernemen

6. Ondernemen in Nesselande: wat vindt u het MEEST belangrijk?

Kosteloos parkeren bij winkelcentrum 63%

Meer horecamogelijkheden Maltaplein/Kosboulevard 44%

Zwerfvuil Maltaplein 41%

Samenscholing/onwenselijk gedrag bedrijventerrein 41%

Beschikbaarheid horeca op strand in zomerperiode 36%

Anders… 19%

Uitbreiding bedrijventerrein met faciliteiten voor kleine ondernemers 17%

Geen van deze 2%



Alle 'anders namelijk' antwoorden (11):

Geef kleine ondernemers meer kans. Huren in winkelcentrum omlaag.

Onwenselijk gedrag op en rond strandje/ boulevard

Geen mogelijkheid voor opleggen beperking van andere terrassen door de
bestaande horeca

Samenscholen Maltaplein

Voorkomen van leegstand door gunstige huurafspraken

Blauwe zone parkeren bij winkelcentrum, parkeergarage staat nu vol vaste autos
waardoor er voor winkelend publiek geen plek is

zorgen dat plek is voor maatschappelijke organisaties. die zorgen voorleefbaarheid
in de wijk

Hangjeugd aanpakken

Minder faciliteiten voor kleine ondernemers op het bedrijventerrein. Dat trekt
verkeerde partijen aan en wordt dan een tweede Spaansepolder

Ondernemen betaalbaar maken, leegstand voorkomen in winkelcentrum

Geen leegstand winkelcentrum en leuke horeca nabij plas

63%

44% 41% 41%
36%

19% 17%

2%
0%
10%
20%
30%
40%
50%
60%
70%



Verkeer

7. Het laatste thema dat we u voor leggen: verkeer. Wat vindt u het MEEST
belangrijk?

Snelheidscontroles doorgaande wegen 64%

Veilige oversteekplaatsen bij scholen 61%

Vervoerplein voor deelscooters en ander deelvervoer 41%

Anders… 25%

Meer parkeerplekken voor strandbezoekers 22%

Goede bewegwijzering bij werkzaamheden 17%

Strand goed bereikbaar 8%

Geen van deze 3%

Alle 'anders namelijk' antwoorden (15):

Wel regulering van deelvervoer, maar bijvoorbeeld in iedere straat ruimte benutten
van 2 parkeerplekken in plaats van een vervoerplein/hub

(Gratis) Kunnen parkeren bij de winkels om boodschappen te doen op stranddagen.
Deze zijn nu vaak de hele dag bezet.

Snelheidscontroles in 30 km/u gebieden. En waarom is het fietspad langs de
Brandingdijk al bijna een half dicht???

Strenger handhaven op geluidsoverlast. Ook in de late avonduren

In het rietveldpark duidelijker onderscheid maken tussen fiets en voetpad. Bv door
fietspad rood te maken. Nu wandelen er veel mensen op het fietspad en worden ze
boos als je er wat van zegt
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Flexwoningen WEG, snelheid Laan van Magisch Realisme 30 km zone,
geluidsoverlast knallende, knetterende uitlaten

Goede bewegwijzering doorgaand verkeer

Meer parkeergelegenheid bij de metro

Blauwe zone winkels

Controle op naleving en handhaving van de regels die gelden.

Hindering voor doorstroming aanpakken door op de weg parkerende bezorgers

optreden tegen aso ouders die laan van avant garde blokkeren bij opalen en
wegbrengen vam hun kroost

Geluidscontroles van: autos en motoren, mobiele telefoon in handen van fietser
scooter etc, fietsen en scooterrijder op maltaplein, cameras kosboulevard langs
parkeervakken en Corsicalaan . Ook dat als common green en andere groenstrook
ingevuld gaat worden er goed over nagedacht gaat worden over verkeer.. nu al druk
, fijnstof op mn balkon , als er iets gebeurd kan men moeilijk de wijk uit of een
ambulance erin. Men vergeet hoe druk het hier in Nesselande is qua auto en motor
verkeer.

Bocht Siciliëboulevard naar Brandingdijk onaantrekkelijk maken om doorheen te
scheuren

Doorstroming en aanrijroutes heel Nesselande



8. Hartelijk dank voor uw medewerking. Met uw input maken we de wijk mooier
en beter. Is er nog iets anders dat u aan ons wilt mee geven? Open

Alle antwoorden (27):

Graag meer kunst en cultuur in de wijk en meer mogelijkheden voor creatieve
makers

Vul de lege ruimte in de kristal waar de bieb zat op een nuttige manier in. Maak hier
bijvoorbeeld flexwerkplekken gekoppeld aan een brownies/downies. Daardoor
verminder je de verkeersdruk in de spits(mensen kunnen hier werken ipv naar
kantoor) en koppel je het aan een sociale/maatschappelijke invulling. Ook voor de
ouderen wordt dit een leuke ontmoetingsplek. Win-win-win.

Aanpakken onveilig gevoel door samenscholende jongeren (scooters, muziek,
drugs, etc.) van buiten de wijk bij het strand. Als bewoner van Nesselande ga je niet
voor je lol naar het strand op zomerse dagen.

Auto inbraken is een thema in de wijk en gevoel van bewoners is dat de politie
onvoldoende doet.

Luister naar de bewoners. Dus geen flexwoningen.

Goed initiatief. Mis nog wel de aandacht voor groen door de wijk en de file vorming
door de laan van avant-garde tijdens schooltijden

Nadruk op schoon, heel en (verkeers)veilig en aandacht voor het extra verkeer van
het Vijfde Dorp en de wijkontsluiting. Bereikbaarheid van de Wijkhub!

Houd het hoofd koel

Nesselande is een fijne, rustige en mooie wijk om te wonen en leven. Er is hier veel
draagkracht. Laten we gastvrij zijn voor mensen die nog wat minder draagkrachtig
zijn en/of wat meer ondersteuning nodig hebben. Zoals ouderen, vluchtelingen en
starters op de woningmarkt (via Flexwonen).

Permanent camera toezicht op maltaplein en pantelleriapad zou zeer welkom zijn.
Hier is de meeste overlast van jongeren.

De wijk wordt ook steeds meer divers, qua etnische achtergronden. Doe daar iets
mee. Stimuleer de burendagen meer en wellicht gezamenlijke opruimdagen etc, etc.

Graag meer groen en behoud hiervan. Meer woningen (bungalow, ouderen hofje
om gezamenlijk op te trekken) voor ouderen kijkend naar de toekomst ipv alleen
maar grote gezinswoningen

De rand van Nesselande is eigenlijk het visitekaartje als je de wijk inrijd. Jammer
van het hoge gebouw op de hoek bij de rotonde. Maar de laan zou semi
doodlopend zijn. Nu al veel verkeersoverlast van bedrijventerrein,racende wagens,
knallende uitlaten, ongure praktijken in de avonden en nachten, rondslingerende
deelscooters, Dit komt de wijk al niet ten goede. Gemeente doet niets! Dit gaat vele



malen erger worden met de flexwoningen. Ik ben bang echt bang....want dit gaat
helemaal verkeerd.

Tempo van de wegwerkzaamheden aan Brandingdijk gaan erg langzaam. Fietspad
ter hoogte van kruising met Coenraad Swiepdijk is al maanden onverhard. Met al
deze regen wordt het een modderpoel

Fijn dat er een wijkraad is!

Hoop dat deze wijkraad eens luistert naar bewoners, zeker in de streek van de
komst van Flexwoningen. Onze huizenprijzen zijn op de voorhand &euro; 40.000,00
gedaald in verkoopprijs, wat geheel los staat van de wat hogere hypotheekrente!!

Nesselande is van iedereen, ik erger me rot aan het alleenrecht wat Nederlanders
vaak etaleren. Ik woon er zelf al 16 jaar, maar strandbezoekers vanuit alle wijken
moeten altijd welkom zijn. Ook ontkomt Nesselande niet aan de plicht om open te
staan voor flexwoningen en asielzoekers. Dat moet de wijkraad ook uitstralen en
minder aandacht geven aan de Nesselanders die denken dat ze meer zijn dan een
ander.

Succes!

Vooral de winkels. Zo jammer dat er geen groter aanbod is.

Zorg dat u als alerte, goed geïnformeerde en standvastige wijkvertegenwoordiger bij
de gemeenteraad en gemeenteraadfracties bekend wordt.

Veel succes!

Voor begin november vind ik dat er al veel jongeren rondlopen in Waterwijk en
vuurwerk afsteken

ja, meer dan de helft van de wijkbewoners stemt uit angst extreem rechts. (leefbaar,
forum). Zorg als wijkraad voor inclusie. Nu is de wijk veilig als je wit en hetero bent.
Ben je gekleurd of gay, dan is de wijk minder tolerant

Inbraken, vandalisme en hangjeugd aanpakken

Betere ontsluiting van de wijk

Alle ideeën zijn goed, hou alleen rekening met de bewoners in de flats dicht bij de
Kosboulevard dat deze geen hinder gaan ondervinden van geluidsoverlast,
verkeersoverlast en uitlaatgassen met fijnstof. Men vergeet dat geluid stijgt , dus op
straat klinkt het normaal aanvaardbaar maar hoe hoger hoe harder geluid . Nu in de
zomer en tijdens de evenementen goed behapbaar door boa, politie en toezicht
maar je kan niet het hele jaar 24/7 dat inzetten .

Pumptrack voor Mountainbike en BMX maken bij Skate Park



Input via Mijn Rotterdam

Door de onbekendheid van de Mijn Rotterdam portal en technische problemen met de website via Android
telefoons zijn er maar een paar reacties binnengekomen via deze portal en laten we deze buiten beschouwing.



Input via Email

Dit hoofdstuk bevat 30 geanonimiseerde Emails die okt/nov 2022 zijn binnengekomen n.a.v. de oproep om
input te geven op aandachtspunten voor het wijkakkoord.



From: XXX
Sent: Friday, November 18, 2022 7:14 PM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Cc: XXX
Subject: wijkraadbijeenkomst 18 november

Beste Jan Lemmers, we spraken elkaar vanavond op de wijkraadbijeenkomst in Nesselande en ik zou nog even
via de mail een aantal zaken op een rij zetten.

Binnen de Miami Tower is er een werkgroep gestart om in 1e instantie de parkeergarage veiliger te maken en
de schade aan auto’s en het stelen van auto’s en motoren te voorkomen ( zie cc)

Ik heb u verteld dat in de 11 jaar dat ik hier woon de criminaliteit zie verhogen: stelen van auto’s , motoren en
I-bikes ( de laatste uit de kelderboxen). Recent , deze week, is er een auto gestript waarvan ik u foto’s liet zien.
Algeheel gevoel binnen de werkgroep dat het steeds meer escaleert. Wij hebben goed contact met onze
achterban die dit bevestigd

Er is een inventarisatie gemaakt van de schade van maart t/m november die we u desgewenst kunnen toe
sturen. De werkgroep heeft een aantal voorstellen gedaan aan het bestuur van de VVE garage Miami die des
VVE’s zijn. Echter zijn er een aantal maatregelen geopperd ter preventie van criminaliteit en het bevorderen
van het gevoel van veiligheid aan de bewoners van Nesselande waar de gemeente haar verantwoordelijkheid
zou moeten nemen. Hieronder volgt een summiere opsomming.

1- Verzoek om camerabewaking bij de hoofd rij-ingang van de verschillende garages zodat
beelden en personen vast gelegd kunnen worden en te traceren zijn.

2- Idem op de hoek van Corsica laan en de boulevard, zodat er beelden van de ingang van de
hoofdingang Miami Tower, de rotonde en de winkels zijn, opdat ongewenste personen
herkenbaar zijn en getraceerd kunnen worden.

3- Afvaltoerisme bij de afval containers op de Corsica laan: herhaaldelijk ( omdat ik erop uit kijk)
zie ik auto’s vol afval stoppen om die in de containers te proppen. Ook de horeca draineert
hierop. Dit veroorzaakt overlast omdat je je eigen afval niet kwijt kunt + het feit dat mensen
hun afval naast de container plaatsen, waarbij met name in de zomer meeuwen expert zijn in
het kapot prikken van de zakken in de hoop aan eten te komen. Geeft rommel, plastic afval en
stankoverlast. Optie is de containers te laten openen met een pasje voor diegenen die hier
wonen.

4- Bij evenementen die een vergunning nodig hebben ( en misschien wel preventief zonder
vergunning) extra afval containers in te zetten. De huidige afvalbakken op het malta plein zijn
snel vol. Mensen plaatsen hun afval dan nabij op de grond. Een beetje wind erbij ( is er altijd in
Nesselande ) en het vliegt door de wijk.

Ik zat aan tafel bij een ouder echtpaar die uitkijken op het Maltaplein en een nog oudere bewoonster ( 87 jaar)
die uitkijkt op de boulevard, beiden van Barcelona. De problemen die wij ervaren van uit de parkeergarage
herkennen zij, alsmede de aandachtspunten zoals hierboven vernoemd. Zij vullen wel aan dat zij vaak “van de
sokken “worden gereden door scooters en auto’s op de boulevard . Dit is al jaren zo maar wordt steeds erger.

Ik verneem graag wat de acties van de wijkraad zijn aangevuld met een tijdspad zodat wij:

- Laatste informatie kunnen delen, vice versa
- Kunnen afstemmen waar wij elkaar kunnen versterken om de wijk Nesselande tot een veilige

woonwijk te hervormen.

Ik hoor het graag

Met vriendelijke groet

XXX



From: XXX
Sent: Friday, November 18, 2022 1:37 PM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: ideeën voor de wijk

Beste wijkraad,

Dank voor de uitnodiging om na te denken over een plezierige wijk als Nesselande.

Met genoegen woon ik hier al 18 jaar met mijn gezin.

Je zou verwachten dat er enige dynamiek in de wijk is, aangepast op de behoeften van de bewoners. En nu ik er
over nadenk, is in die 18 jaar weinig veranderd aan het profiel van de wijk: Gericht op gezinnen, enigszins
welgesteld, beetje dorps karakter, veel groen, recreatie aan de plas, en vooral veilig (in tegenstelling tot de
teneur in de media).

Het meeste wil ik wel houden: groen, blauw en veilig.

Wat wil ik verder nog? Meer dynamiek dus. Want de behoeften van de bewoners veranderen. Immers, je zou
verwachten dat na 18 jaar de eerste jongeren / jongvolwassenen zich aandienen met hun behoeften. Een deel
van de jongeren gaat studeren. Maar jongeren gaan niet allemaal studeren en met de huidige woningmarkt is
thuiswonen de norm. Thuis in Nesselande!

Het aanbod aan sport is schraal, het is op één hand te tellen wat je kunt doen. Voor afwijkende sporten moeten
we het elders zoeken.

Bedenk: de sporthallen worden m.i. niet optimaal gebruikt. En als dat wel zo is, dan zou ik wel een sporthal
erbij willen.

 Is het mogelijk de sporthallen beter te gebruiken / een extra hal te bouwen?

Het aanbod aan cultuur is zo ongeveer nihil. Culinesse en andere muziekevenementen.. Maar dat bedoel ik
niet. Muziekles of een oefenruimte. Of een andere vorm van uitvoerende kunst. In het verleden hebben
partijen geprobeerd hier iets van de grond te krijgen/houden, maar dat was organisatorisch een klus, en niet
bepaald toegankelijk voor mensen met een doorsnee portemonnee.

 Kunnen we van de openbare ruimte in de kristal een oefenruimte maken voor culturele
activiteiten?

Op dit moment zijn we afhankelijk van hetgeen de middelbare scholen aanbieden. Dan moet je maar net geluk
hebben dat er een klaslokaal beschikbaar wordt gesteld. En wat gebeurt er ná de middelbare school?

In de media is de teneur vooral negatief over jongeren: hangjongeren die overlast veroorzaken, slingerende
scooters en tot slot de mogelijke bouw van flexwoningen voor o.a. jongeren. We zien het straatbeeld van
blowende jongeren op hun stoepje al voor ons. Dit laatste is natuurlijk een verkeerd beeld: jongeren volgen
een studie, of werken en willen ’s avonds recreëren en ontmoeten. En een fatsoenlijke woning voor een
eerlijke prijs.

Het gehang is m.i. vooral een gevolg van een gebrek aan voldoende faciliteiten. Ze kunnen natuurlijk de hele
dag op een tablet turen of op een computer gamen. Maar als je nou eens wat anders wil? De gang naar de
speeltuin is makkelijk: roken, drinken en alles wat verboden zou moeten zijn. Met als gevolg een beeld van
jongeren die niet best is.

Kortom: graag een plek waar jongvolwassenen terecht kunnen voor sport en cultuur en vooral: echte
ontmoetingen.



Overige zaken

Op dit moment ondervind ik hinder van jongeren die op hun opgevoerde scooters over de Bermweg rijden.
Hard en roekeloos, waar ik als hardloper hinder van ondervindt op het smalle weggetje. Sterker nog: het is
intimiderend. Graag een verkeersdrempel om de snelheid af te remmen.

1. Oversteekplaatsen van/ naar scholen zijn al 18 jaar optimaal. Laat ouders hun kroost te voet of
op de fiets brengen. Als zij met de auto de kinderen brengen, dragen zij bij aan een onveilige
situatie rond scholen.

2. Afvaltoerisme is hinderlijk, geen bezwaar tegen pasjessysteem in de wijk. En haal de afvalbak
bij het tankstation weg. Die bak is een uitnodiging aan omliggende gemeenten om daar je
afval te dumpen.

3. Parkeren deelmobiliteit met duidelijk afgebakende plekken. Ruil een auto parkeerplaats in tgv
scooters en fietsen
- Langs het strand (huidige plek bij skatepark is prima)
- Bij de metro

4. Betaald parkeren is een goede remedie tegen overtollig blik. Op dit moment is het goed te
doen, ’s zomers is het druk en kun je best een bedrag voor parkeren vragen.

Doe je best!

Hartelijke groeten,
XXX

From: XXX
Sent: Sunday, November 20, 2022 10:23 AM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Aandachtspunten Nesselande

De punten vermeld op uw folder zijn allemaal belangrijk.

Ik mis nog alle verkeer op de stoep van Jumbo naar Verhagen. Het is een gaan en komen van fietsen, scooters,
motoren enz. op voetgangersgebied. Zij rijden ook nog eens keihard en onvoorzichtig. Het wachten is er op dat
er wat gebeurt.

Heel ons appartement ergerts zich hieraan.

Bedankt voor uw aandacht.

XXX



From: XXX
Sent: Friday, November 18, 2022 12:43 PM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Aandachtspunten Nesselande



From: XXX
Sent: Friday, November 18, 2022 11:10 AM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject:



From: XXX
Sent: Friday, November 18, 2022 5:55 AM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Re: Wijkraad Nesselande

Beste Auke,

De Piet Zwartstraat nummer 4 tm het einde van de straat aan deze zijde. En dan steek je over richting de
grote speeltuin: dat straatje richting grote speeltuin (is de Gerrit Rietveldstraat) is ook schots en scheef!

Dank voor de vraag. En heel veel succes met je werk voor Nesselande!

Hartelijke groet,

XXX

From: XXX
Sent: Thursday, November 17, 2022 6:55 PM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: aandachtspunten nesselande

Beste wijkraad,

Ik vond jullie folder in mijn brievenbus. Ik ben niet in de gelegenheid om naar de bijeenkomsten te komen maar
wil wel graag input geven over een verkeerssituatie / oversteekplaats die er na aanpassingen er niet beter op
geworden is. Ik ben benieuwd of jullie hier meer input over gekregen hebben.

Het gaat om de kruising Brandingdijk - Coenraad Swiepdijk. Deze aanpassing is nagenoeg klaar maar wat mij is
opgevallen is, is dat de afslag vanuit de Coenrad Swiepdijk naar links de Brandingdijk op te krap is voor veel
busjes / vrachtwagens waardoor deze over de stoep door het gras moeten rijden. Het ingezaaide gras is al
volledig kapot gereden.

Daarnaast vind ik de oversteek vanaf de Coenraad Swiepdijk voor fietsers, met name schoolkinderen
onoverzichtelijk en gevaarlijk.

Met vriendelijke groet,

XXX

From: XXX
Sent: Thursday, November 17, 2022 4:28 PM
To: Info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Fwd: Info@wijkraadnesselande.nl



From: XXX
Sent: Thursday, November 17, 2022 9:58 AM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Aandachtspunten Nesselande

Geachte Wijkraad,

Bedankt voor het toe sturen van de uitnodiging voor de bijeenkomst a.s. vrijdag
19 nov. Den wordt er een bijeenkomst gehouden in het Kristal voor bewoners van de wijk Nesselande.

De bewoners van het Zuideinde, tot aan de Middelweg en Groeneweg , behoren tot de eerste officiële
bewoners van Nesselande.

Op de lijst van aandacht punten zou ik graag nog wat punten willen toevoegen. Deze hebben te maken met
woongenot en verkeersveiligheid.

De wijk Nesselande achter het Zuideinde bestaat, voor het meerendeel uit alleenstaande woningen. Hier
wonen over het algemeen mensen die iets meer te besteden hebben dan de gemiddelde Nederlander.
In veel wijken in Rotterdam is het met het sociale niveau slechter gesteld, maar af en toe maakt ik mij over het
gedrag van Nesselanders ernstig zorgen. Het afsteken van vuurwerk, hoewel dit verboden is. Het veel te hard
rijden met zeer lawaaierige sportwagens op abnormale tijdstippen. Op het Zuideinde, een dijk die loopt van
Zevenhuizen kern naar de Groeneweg, wordt erg hard gereden. Van enige handhaving is al jaren geen sprake,
daar het sporadisch voorkomt dat wij politie zien. Tevens wordt er veel door jeugd, maar ook door
volwassenen gefietst met de telefoon in de hand, oordopjes in en met drie personen naast elkaar. Allemaal
zaken die niet mogen maar niet worden gehandhaafd worden.

De verkeers situatie in de ochtend en avondspits rond de ophaalbrug nabij het Shell station van der Knaap is
ronduit zorgwekkend. Dat hier niet meer slachtoffers vallen is bijzonder. Vooral de voertuigen die vanaf het
knooppunt 219 met de Brandingdijk de brug oprijden hebben een hoge snelheid en komen dan op de kruising
met het Zuideinde waar oversteken, in de spits erg gevaarlijk is. Veel jeugd die vanuit Zevenhuizen naar
Nieuwerkerk a.d. IJssel naar school moet, veelal met slechte of geen verlichting, maakt de situatie er niet beter
op. Ook hier is handhaving nauwelijks aan de orde.

Als laatste wil ik onder het kopje ganzen-hondenpoep, paardenpoep onder aandacht brengen. Er zijn nogal wat
mensen die paardrijden in het recreatie gebied achter Nesselande, en daarbij laten de paarden het nodige
achter. De hoeveelheid die een paard aan uitwerpselen achterlaat is vele malen groter dan van de gemiddelde
hond, voor de laatste categorie krijg je bij niet opruimen een boete, maar bij paarden is dit niet het geval.

Dus tot slot en samenvattend, betere handhaving door meer controles op boven genoemde punt, waarmee
gelijk de overlast gevende jongeren kunnen worden aangepakt.

Ik wens u allen een vruchtbare bijeenkomt en hoop samen met u als wijkraad op een mooie en veilige
toekomst voor Nesselande en haar bewoners.

Met vriendelijke groet,
XXX



From: XXX
Sent: Wednesday, November 16, 2022 11:17 PM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Feedback aandachtspunten Nesselande

Goede avond,

Bedankt voor het initiatief om de wijk te verbeteren! Bij deze mijn feedback/ideeen:

Oversteekplaatsen bij scholen: ik vind de oversteek langs de metro / laan van Dada erg gevaarlijk.
Kan hier deze oversteek niet zo aangepast worden dat auto's altijd moeten stoppen voor
overstekende fietsers en voetgangers?

Deelscooters en fietsen: kies een paar vaste plekken in de wijk. Het ziet er rommelig uit als die
voertuigen overal zomaar staan en soms ook verwaarloosd worden / omgevallen op straat liggen.

Hoogspanningsgebied waterwijk: groen houden en ruimte bieden voor dieren en natuur. Mits
verantwoord wellicht een voetbalveld inrichten?

Kristal: goede plek voor kleine overdekte markt voor bv 2e hands boeken/kleding? Je zou hier ook een
game event voor kinderen kunnen organiseren. Of een amusementspark a al Hommerson kunnen
maken. Een lege ruimte is wat deprimerend.

Horeca op strand: ja, goed idee. Kleinschalige kraampjes met eten en drinken zouden leuk zijn. Een
gezellig muziekje erbij ook of live muziek.

Ganzenpoep: om de maand/kwartaal een Roteb boenwagen erover heen laten rijden en de bestrating
schoonpoetsen. Misschien vaker in de zomer reinigen?

Betaald parkeren: heel slecht idee, er staan al te veel winkels leeg.

Overlast jongeren: dat valt erg mee. Zou wel beter voor de wijk zijn als er meer
ontspanningsmogelijkheden voor pubers zouden zijn.

Wat ik nog mis in de wijk is een zwembad (voor bv zwemles), een middelbare school en een goede
notaris. Verder zou ik alle leegstaande winkels ter beschikking stellen voor een bredere bestemming
mocht dat nog niet het geval zijn (zoals horeca).

Groeten, XXX



From: XXX
Sent: Wednesday, November 16, 2022 12:21 PM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: reactie op 'aandachtspunten Nesselande'

Beste wijkraadleden,

In de bijlage mijn reactie op de kaart/infofolder die ik in de brievenbus kreeg.

Succes met uw werk.

Met vriendelijke groet,

XXX



From: XXX
Sent: Tuesday, November 15, 2022 1:51 PM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Aandachtspunten Nesselande

Geachte wijkraad,

Grote hondenpoepoverlast,

Blokkeren van oprit/ toerit naar garage of woning door auto's, scooters, campers in de zomerperiode en
vuilniscontainers.

Ik heb foto's indien nodig.

Vriendelijke groet,

XXX



From: XXX
Sent: Wednesday, November 16, 2022 10:21 AM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Voorstellen: Betere mobiliteit en verkeersveiligheid in Rotterdam-Nesselande

Goedemorgen wijkraad.

U vroeg om ideeën in onze wijk Nesselande.

Ik heb er twee:

1)

De afwikkeling van het verkeer rond de Cypruslaan/Mallorcastraat laat qua verkeersveiligheid te wensen
over.

Ik heb een verkeersvoorstel, mede gelet op mijn vroegere ervaringen bij de politie in Rotterdam-Rijnmond.

Bijvoorbeeld het permanent plaatsen van schuine
hekwerken op het trottoir van de Mallorcastraat.
Deze voetstraat wordt zeer regelmatig, bij telling
per dag zo’n 75 keer gemiddeld, gebruikt door
fietsers, jong en minder jong (!). Op dit trottoir
lopen mensen met een rollator of met een
kinderwagen, of zijn mensen met uitgestapt uit hun
geparkeerde auto’s. Ook is er een in- en uitgang van
een inpandige parkeergarage (onder gebouw de
Kristal), welke ook op dit trottoir uitkomt. Daar
ontbreekt zelfs een goed uitzicht van beide kanten.

Ook vanaf die plek, rijden fietsers af en aan over dit
trottoir.

Ook hier zouden fysieke hekwerken een
belemmering kunnen vormen om dit onbevoegde

fietsersverkeer minstens te ontmoedigen (afgezien van acties door Handhaving, die nooit plaats hebben
overigens).



Ps. Globaal heb ik in de foto’s de hekwerken ingetekend. In het echt zien die hekwerken er uit zoals op de
andere foto. Dit soort zouden dan geplaatst kunnen worden op het trottoir aan beide zijden. En aan de
bovenzijde schuin zodat erop zitten een stukje lastiger is voor de jeugd. Er kunnen eventueel ook later ijzeren
driehoekjes op geplaatst worden mocht dit nodig zijn.

2)

Doorstroming (vracht)verkeer rondom het Maltaplein.

Maak van de Cypruslaan voor het autoverkeer deze weg éénrichting vanaf de Corsicalaan TOT de Menorcalaan.
Nb. Fietsers e.d. blijven tweerichtingen behouden.

Voordeel: Laad- en losverkeer (AH vrachtauto’s) gaan na het lossen ALTIJD naar links en maken een blokje
richting Menorcalaan en de Siciliëboulevard.

Het autoverkeer vanuit de ondergrondse garage van het Maltaplein gaat ALTIJD naar links dezelfde richting op.

Extra voordeel: overstekende voetgangers van en naar het Maltaplein zien het autoverkeer uitsluitend vanuit
één richting naderen, dus veiliger.

Het parkerend verkeer in de zijstraat van de Cypruslaan, dus ook vanuit de ondergrondse garage van het
gebouw Kristal, vanuit de Mallorcastraat, gaat in mijn voorstel ALTIJD naar rechts de Cypruslaan op en vervolgt
de route óf via de Cypruslaan de wijk in, of slaat af de Menorcastraat richting Siciliëboulevard.

Gevolg:

De zeer lastig overziende T-kruising, Corsicalaan met de Cypruslaan, wordt ‘ontlast’ van kruisend verkeer
waardoor het kruisingsvlak daar veiliger wordt deze over te steken. Het fiets- en voetgangersverkeer blijft
ongewijzigd.

(Vaak is nu te zien dat deze T-kruising door onoverzichtelijkheid te hard wordt benaderd waarbij de
voorrangsregels [verkeer van rechts heeft voorrang] gebruikt worden om het kruisingsvlak vast te zetten. Ook
de laad/los vrachtauto’s kunnen door hun lengte moeilijk de draai naar links maken vanaf de Cypruslaan. Dus:
voorstel, deze altijd hun weg vervolgen vanuit de losplaats op de Cypruslaan naar links.)

Dank voor uw aandacht en ik kan het mondeling toelichten wanneer u dat op prijs stelt. Laat beide voorstellen
even op u inwerken.

Voorstel 1 is in ieder geval vrij makkelijk te realiseren door plaatsing van die schuine hekwerken zodat
voetgangers veilig op de voetstraat van de Mallorcastraat kunnen lopen.

Met vriendelijke groet

XXX

From: XXX
Sent: Monday, November 14, 2022 7:33 PM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Aandachtspunten Nesselande

Bij voorbaat dank voor jullie initiatief!



From: XXX
Sent: Monday, November 14, 2022 7:38 PM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Wijkraad nesselande



From: XXX
Sent: Monday, November 14, 2022 6:08 PM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Wijkraad Nesselande

Graag wil ik dit meegeven:

Stoepen zijn overal schots en scheef. Na het benaderen vd gemeente Rotterdam wordt dit slechts deels
opgelost!

Hartelijke groet en fijn dat jullie er voor ons zijn!!

XXX

From: XXX
Sent: Monday, November 14, 2022 9:28 AM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Aandachtspunten

Ik ben verhinderd op 18 en 19 november. Bijgaand mijn mening over een ontbrekend onderwerp: overlast door
scooters die teveel lawaai maken.
Mvg
XXX



From: XXX
Sent: Monday, November 14, 2022 4:19 PM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: aandachtspunten Nesselande
Importance: High

Beste leden van de wijkraad,

Helaas kunnen wij niet langskomen. Wij zijn half juni in Nesselande komen wonen en hebben het erg naar ons
zin hier. Alleen ik mis wat kleur in de wijk en dan hebben ik het over planten met bloemen.

Natuurlijk hebben we mooie bomen en grassen, maar een beetje kleur zou mooi zijn.

De boulevard is er een van allure, alleen mis ik wat kleine winkeltjes op de boulevard en dan met name in de
zomer.

Als je hier aan het strand de mogelijkheid zou hebben om een kano te huren of zo, zou ook een mooie
aanvulling zijn. Denk ik.

Ook moeten er wat bomen vervangen worden, die zijn nu wel weggehaald, maar nog niet teruggeplaatst.

Wij wonen zelf in het appartementen gebouw Het Paviljoen, Het wel heel lang voor hier eindelijk de bestrating
klaar is, Het is nu nog een zootje en het wordt er niet beter op, Nu is het droog, maar als te voet uit het wijkje
wil, dan Loop je in de blubber, we kunnen geen kant op, jammer.

Ik hoop ook dat er wat bloembakken komen op het

Terrein bij het kunstwerk. Wat voor kunstwerk het gaat

Worden, weten we niet, we zullen het zien.

Veel succes 18 en 19 november.

XXX

From: XXX
Sent: Monday, November 14, 2022 10:00 AM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Aandachtspunten Nesselande

Met vriendelijke groet,

XXX



From: XXX
Sent: Monday, November 14, 2022 7:35 AM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Wat kan beter in Nesselande

Beste wijkraad,

Kort geleden is de Wollefoppenweg gerenoveerd. Helaas zijn we met meerdere bewoners niet tevreden over
het proces en resultaat.
We hebben de omgevingsmanager van gemeente al gemaild, met helaas 0 resultaat.
Alles wat we voorstellen ter verbetering/suggesties wordt afgeserveerd met “dat kan niet/niet gepland”. Enige
vorm van empathie in communicatie ontbreekt ook.

Onze aandachtspunten:
Zo zijn de klinkers (parkeerplekken) vervangen door witte betonnen platen, terwijl er iets in dezelfde ‘sfeer’
terug zou komen. Sommige betonplaten liggen hoger dan de weg. Het is ook niet water doorlatend.
Verder zijn de ruimtes rondom de betonplaten niet afgewerkt. Er ligt nu veel modder/grond, groeit onkruid,
etc, er is geen groen gepland of iets dergelijks. De auto’s zakken half weg of rijden over de paadjes of parkeren
half op de weg.
Kortom het is niet af en gemeente maakt zich makkelijk af met de summiere communicatie met de bewoners.

Met vriendelijke groet,
XXX

From: XXX
Sent: Sunday, November 13, 2022 1:53 PM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: aandachtspunten Nesselande.

Geacht Bestuur

In de brievenbus trof ik leuke kaart van U aan met als thema:

WAT KAN ER BETER IN NESSELANDE?

Op de eerste plaats een leuk en goed idee om de bewoners van onze mooie wijk Nesselande op de hoogte te
houden met het "huis aan huis "bezorgen van die kaart.Ik waardeer dat ten zeerste en een groot kompliment
met deze actie en alle werkzaamheden die U en Uw medewerkers voor ons doen.

Ik heb ook nog een voorstel of idee voor U.

Is het mogelijk dat er in het winkelcentrum een openbaar toilet komt dat 24/7 bereikbaar en bruikbaar is.

Ik spreek dagelijks veel bewoners van onze wijk en het valt me op dat zij aangeven dat zij dat allen echt missen.

Middels deze mail vraag ik hier Uw aandacht voor en hoop dat U dit eens oppakt en mij en de bewoners laten
weten wat die ervan denken of vinden.

Succes en alvast dank voor Uw moeite en een vriendelijke groet.

XXX



From: XXX
Sent: Sunday, November 13, 2022 8:40 AM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Aandachtspunten

Bij deze,

Met vriendelijke groet,

XXX

Van: XXX

Datum: 12-11-2022 08:12 (GMT+01:00)

Aan: info@wijkraadnesselande.nl

Onderwerp: Nesselande

Goedendag
Op Facebook zag ik het verzoek om verbeterpunten aan te leveren voor Nesselande.

Een heel belangrijk punt zijn de flexwoningen waar echt ellende van komt in de toekomst .

Er zijn zoveel praktijk voorbeelden op te noemen dat grote groepen mensen met problemen of van
buitenlandse komaf die bij elkaar worden gezet ellende gaat opleveren. Ook zal het niet helpen voor
de integratie van de mensen zelf .
Je moet deze verspreiden of de vele wijken van Rotterdam zodat ze ook sneller integreren.

Ook komen de mannen eerst en daarna de hele gezinnen. Dan is het volgende probleem dat de
15m2 woningen vol komt met schimmel en vocht ook hier zijn ontzettend veel voorbeelden van.

Ik hoop dat jullie je hiervoor echt hard gaan maken en zorgen dat het een prettige wijk blijft.

En ik begrijp dat er woning nood is, maar bouw dan normale woningen als flex.
En verdeel de asiel/status houders over de wijken.

Nogmaals willen jullie dit hoog op de agenda zetten

Gr XXX

mailto:info@wijkraadnesselande.nl


From: XXX
Sent: Monday, November 7, 2022 2:32 PM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Aandachtspunten Nesselande.

Geachte wijkraad,

Bijgaand een aandachtspuntenlijst m.b.t. onze mooie wijk Nesselande.

Ik hoop dat er de nodige aandacht aan wordt besteed om het woonplezier voor

alle bewoners zo plezierig mogelijk zal worden behouden/verbeterd.

Vast bedankt voor uw medewerking.

Met vriendelijke groeten, XXX





From: XXX
Sent: Monday, October 24, 2022 2:41 PM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: wijkraadsvegadering Nesselande 18-10-2022

Goedemiddag,

Mijn buurman XXX was bij de bovengenoemde raadsvergadering aanwezig en heeft een aantal
punten naar voren gebracht, deze punten onderschrijf ik met 100%. Ik woon sinds december 2024 in
Nesselande en kan nou niet zeggen dat het woonplezier toegenomen is, nee dat is eerder
afgenomen. Ook ik wil graag nog een paar punten toevoegen de aandachtspunten die u al op papier
heeft gezet.

OP 13 OKTOBER JL. HEB IK AL NAAR DE GEMEENTE GEMAILD DAT DE LANTARENPALEN BIJ DE
VIJVER/ROTONDE BIJ

BRANDINGDIJK/LAAN VAN AVANT GARDE NIET BRANDEN , ZEKER NU DE DAGEN KORTER ZOU HET
HEEEEEL FIJN DAT DE PALEN GAAN BRANDEN !!!

Buitenruimte:

wat te denken van Paarden poep en in plaats van gras inzaaien lage struiken planten, er wordt nu
een groot hondentoilet van gemaakt

Verkeer en Vervoer

snelheidsvermindering op de Brandingdijk en Laan van Avant Garde terugbrengen naar 30 km, er
wordt nu te vaak zo hard gereden onverantwoord

fietspaden eindelijk afmaken, is nu echt onverantwoord voor wandelaars en voor fietsers

Sociaal domein

de lege ruimte in De Kristal een invulling geven het is nu een kale, ongezellige ruimte en een
aanfluiting voor de wijk

Vriendelijke groet,

XXX



From: XXX
Sent: Friday, October 28, 2022 11:28 AM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Aandachtpunten Nesselande

Bijgaande formulier punten Nesselande.

met vr. Groet

XXX



From: XXX
Sent: Tuesday, October 25, 2022 6:34 PM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Aandachtpunten Nesselande



From: XXX
Sent: Tuesday, October 25, 2022 5:29 PM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject:

Wij verwachten dat u als raad iets wilt realiseren en voor ons het leefklimaat aan de Brandingdijk
wilt herstellen.

Bij voorbaat dank voor de te nemen moeite

XXX



From: XXX
Sent: Saturday, November 19, 2022 8:52 AM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Aandachtspunten Nesselande

Beste wijkraad,

Bedankt voor jullie inzet en dit initiatief.

Bijgevoegd mijn aandachtspunten

Met vriendelijke groet

XXX

From: XXX
Sent: Sunday, November 20, 2022 4:42 PM
To: info@wijkraadnesselande.nl
Subject: Aandachtspunten Nesselande

Met vriendelijke groet,
XXX


